
Stjärnholms -Vämlinge vägsamfällighetsförening 

Årsstämma 

Söndagen den 7 juni 2020 på Stjärnholms loge 
 

Närvarande: 
Anemonvägen 5, 8 

Lupinvägen 3, 10, 15 

Harsyrevägen 3 

Mandelblomsvägen 5 

Skvadronvägen 17 

Skvadronvägen 31 

Stjärnholms Allè 24 

Stjärnholms gård 

Vämlinge gård 6:1 

Åkerviolvägen 4 

 

Ej närvarande: 

Anemonvägen 1, 2, 3, 4, 6, 7, 9, 12, 13, 14, 18, 20, 22 

Blåklintsvägen 1, 4, 5, 6, 7, 9, 11, 13 

Dahliavägen 1, 2, 3, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15 

Harsyrevägen 1, 2, 3, 4 

Irisvägen 2,4 

Karby gård 

Karbylund 2:9, 2:21 

Lupinvägen 2, 2B, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 10, 13, 15, 17 

Mandelblomsvägen 1, 2, 3, 6, 8, 10, 12, 14, 16, 18 

Skvadronvägen 9, 11, 13, 21, 35, 36 

Stjärnholms allé 10, 14 

Stjärnholms hage 5, 13, 17, 18, 21, 23 

Syrenblomsvägen 1, 3, 4, 6 

Timotejvägen 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 13 

Vallermansbacken 1 

Vämlingevägen 1, 2, 15 

Vämlinge skogsväg 1 ,2, 15 

Vårlöksvägen2, 3, 4, 5, 6, 8,10 

Ängsklockevägen 3, 4, 5, 7, 9, 11, 13, 15, 17 



Åkerviolvägen 4, 6, 10, 12, 14 

§1. Mötet öppnas och mötesdeltagarna hälsas välkomna av ordförande. 

 

§2. Dagordningens godkännande: Dagordningen läses och godkändes. 

 

§3. Val av ordgörande för stämman: Martin Johansson föreslagen och 

godkänd. 

 

§4. Val av sekreterare för stämman: Susanne Bergström föreslagen och 

godkänd. 

 

§5. Val av justeringsmän för stämman: Ingemar Ström och Jonas Sandgren 

valdes att justera dagens protokoll. 

 

§6. Verksamhetsberättelsen:  

*Föregående år kantskars Stjärnholmsvägen och nu är hela vägsträckan 

kantskuren vilket gör ett bättre flöde och avrinning. 

 

*Vinterkäpparna sattes förra året av delar av styrelsen plus frivilliga i området 

då våran entreprenör var upptagen. Billigare att vi gör detta själv och kommer 

fortsätta göra detta i år men sättas tätare efter instruktioner från våran plogare 

Tommy.. 

Kommer gå ut kallelse på Facebooksidan när det är dags igen.  

 

*Årets vinterröjning har blivit väldigt billig endast grusning har gjorts och 

enstaka plogning. 

 

*Konsulterat med Rådmansö om förbättra och förstärka Vämlinge rakan, de 

rekommenderade asfaltkross som lades över den mest utsatta sträckan innan 

Vämlinge gård. Det ska bli hårdare yta och minska uppkomst av "tvättbrädor". 

Vi väntar på att se hur detta kommer ge resultat om det är bra kommer flera 

sträckor att grusas med detta. 

Detta består av nytt asfaltsmaterial ej stenkolstjära i, restposter från asfaltkross 

som läggs på. 

Detta material har lagts 10cm över vägen och skall härda och bli hårt ca 400 ton 

asfaltkross har lagts på sträckan. 

Går att hyvla vägen även efter asfaltkross lagts på. 



 

*Jägarna jobbar aktivt på att skjuta av vildsvin i området men svåra att skjuta då 

de flyttar på sig ofta. 

 

*A och O för att kunna hålla vägen i bra skick är fortfarande att hålla låg 

hastighet ca 40km över Vämlingegärdet. Säg till vänner och bekanta att hålla 

hastighet. 

 

*Förslag att vi ska kunna hyvla vägen oftare och hålla vägen i bra skick, hyvlar 

upp det som ligger ute i kanterna. Tidigare år har vi ej haft budget för att kunna 

hyvla oftare. 

 

§7. Verksamhetsberättelsen: Skriven av avgående revisor Kristian Gimesnius 

och lästes up av Linus Lundberg och godkändes av mötet.  

 

§8. Ansvarsfrihet för styrelsen: Beviljades av mötesdeltagarna. 

 

§9. Behandling av inkomna ärenden och motioner: Inga inkomna ärenden 

eller motioner. 

 

§10.Styrelsens förslag på utgift och inkomststat: Lästes av kassören 

 Ekonomin i år är väldigt bra då vintersäsongen var lindrig. 

Även beslutet föregående år om extra avsättning till reservkonto på 50000 kr har 

gett bra resultat. 

i slutet av förra året hade vi 200000kr i tillgångar. 

Årets vårrenovering med asfaltkross och grusning gick på 143000 kr. 

Vinterkostnaden var minimal i år. 

Nu kan vi satsa mer på större och bättre åtgärder pga. mer pengar i föreningen 

och kan även bli tal om beläggning i framtiden, utan att behöva låna pengar till 

detta. 

Dikningen kommer ses över på utsatta ställen. 

 

§11.Granskning av styrelsens förslag till utgifts och inkomststat samt 

debiteringslängd: 200000 fördelas på andelstalen. Förändringar vid flytt sker 

automatiskt via Vägnu som uppdaterar sig mot Lantmäteriets uppgifter. 

1200 Fritidsboende och 1600 permanentboende i andelstal. 

 



§12. Beslut om arvoden till styrelsen:  

Arvodets drogs ner till 1000kr till Ordförande, Kassör, Vice ordförande och 

Sekreterare detta för att slippa skatta för arvodet. 

 

§13. Val av ordförande, styrelseledamöter och suppleanter: 

Ordförande Martin Johansson kvarstår 1 år 

Sekreterare Susanne Bergström kvarstår 1 år 

Kassör Linus Lundberg kvarstår 1 år 

Vice ordförande Maria Mattson omval 2 år 

Ledamot Ingemar Ström omval 2 år 

Ledamot Jonas Sandgren nyval 2 år 

 

Val av Suppleanter: 

Björn Falkenström omval 2 år 

Robert Jansson nyval 2 år 

 

Val av revisor och revisorsuppleanter: 

Mary Erjestedt omval 2 år 

Kajsa Björkman omval 2 år 

Ove Rönnkvist nyval 2 år 

 

§15. Kungörande av verkställt protokolljustering: om 14 dagar  

Protokollet kommer sedan publiceras på föreningens hemsida och 

facebooksidan. 

 

§16. Årsmötet kommer hållas i Stjärnholms loge kommande år. 

 

§17. Mötet avslutas: Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Vid protokollet 

Susanne Bergström  Justeringsmän: 

Sekreterare   Ingemar Ström Ledamot 

  

 

Martin Johansson   

Ordförande för mötet  Jonas Sandgren Ledamot 

 

 


